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 Styrelsemöte nr 6 - 22, 2022-08-24 
 
Närvarande: Dan Johansson, Sören Berglund, Göran Johansson, Kristina 
Linde-Jensen, Lars-Christer Lundgren, Gerd Lövgren, Bengt Nilsson, Arne 
Stockman, Birgitta Gustavsson under  punkt X 
 
1. Öppnande 
Ordförande Dan Johansson hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
 
2. Dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns. 
 
3. Föregående mötesprotokoll 
 
4. Åtgärdslista 
Uppdateras med punkter från detta möte. 
 
5. Ekonomi 
Bengt redogjorde för det ekonomiska läget. På grund av lägre medlemsantal 
högre elkostnader kommer vi troligen att göra ett minusresultat detta 
verksamhetsår. 
 
6. Medlemsfrågor. 
Vi är nu 548 medlemmar när vi räknar in de fem som just har ansökt om 
medlemskap. Tretton medlemmars medlemskap avslutades då de ej erlagt 
medlemsavgift, totalt 23 medlemmar har slutat. 
 
Som alltid gäller det att ha en öppen och välkomnande attityd när det 
kommer nya medlemmar till våra aktiviteter. 
 
Vi lägger ut på hemsidan att vi behöver fler funktionärer. 
 
7. Jazzkonsert 
Det blir ingen Jazzkonsert med Söderbandet. Dan undersöker om vi kan ha 
jazzkonsert med något annat band. 
 
8. Programkommittén 
Vi sätter in annons två lördagar inför höstens första månadsträff. 
 
Birgitta gick igenom programmet för höstens månadsträffar och 
föreläsningar. 
 
Vi har växtbytardag nu igen lördagen den 27/8. 
 
Vid månadsträffen i mars nästa år  får vi ett föredrag om bin. En mycket 
inspirerande föredragshållare. 
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Vuxenskolan har ett möte för cirkelledare i Malmköping den 1/9. Vi har frågat 
om de kommer att ha något möte i Nyköping. 
 
9. Dans med gratis dansmusik 
Vi kommer att bjuda in till dans onsdag 16/11 kl. 14:00. Dan har kassettband 
med dansmusik som han spelar upp. 
 
10. Rapporter och inkomna skrivelser. 
10.1 Måndagsgympan, startar den i höst. 
Vi söker ledare, för närvarande är måndagsgympan inställd. Aktivitetsrundan 
på Jogersö kommer igång. 
 
10.2 Pensionärernas hus, redovisning av Kurts och Bengts förslag 
Kurt har inte fått underlag för att ta fram något förslag än. Återkommer… 
 
10.3 Tillfälligt hyresavtal för utlåning av lokal till en dansgrupp för ungdomar. 
Avtalet delades ut och i det framgår att lokalen lånas ut utan kostnad för 
dansträning söndagar men att om vi önskar disponera lokalen till något 
annat så har vi företräde. 
 
10.4 E-post från Thor Sagfors angående privat reklamutskick via distriktets 
e-post. 
Vi var eniga om att utskicket var olämpligt. Dan tar upp frågan på 
ordförandemötet och distriktet får hantera frågan. 
 
10.5 SPF filmvisning. 
Kristina vill hels lägga ner filmvisningarna av två orsaker, dels få deltagare, 
dels svårigheten att få tag på nya filmer. Vi diskuterade olika alternativ  
 
10.6 Höstutskick 
Höstutskicket är i stort sett färdigt. 
 
11 Övriga frågor. 
11.1 Checklista för nästa månadsträff 
Vi sätter in annons två lördagar. Vi har nya lottförsäljare. Canastan värdar. 
 
11.2 Festkommitté och sångledare. 
Inget nytt. Sångkören är tillsvidare nerlagd. Vi har inte hittat fler medlemmar 
till festkommittén. På festkommittén ligger att anordna höstfest, vårfest, 
sillunch och 80+. 80+ är prioriterad. 
 
11.3 Datum möte med funktionärer. 
Vi håller mötet 23/11 kl. 15:00. 
 
11.4 Ska vi ordna möte med nya medlemmar. 
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Vi ordnar ett möte 18 januari 2023. Som nya medlemmar räknas alla som 
börjat 2020, 2021, och 2022. 
 
11.5 Kan vi vara 50 personer i lokalen. 
Det är fortfarande inte färdigt. 
 
11.6 Trådlösa mikrofoner. 
Vi köper trådlösa mikrofoner. De finns inte i budget men fler verksamheter än 
teatergruppen har nytta av mikrofonerna. 
 
11.7 Övrigt underlag för höstutskick. 
Vi anordnar lunch för 80+ i slutet av september. 
 
Vi har fått motivering till avslaget från distriktet på förra ansökan. Det är inte 
troligt att vi får anslag beviljat på kommande pubaftnar. Skall vi anordna fler 
pubaftnar kommer de troligtvis att gå med underskott om vi inte kan locka 
fler deltagare, eller höja priset. 
 
Medley har Club Joy med rabatter för seniorer. Vi hyr inte banor i 
simbassängen. Det har varit för litet intresse för att motivera utgiften. 
 
Fler studiecirklar? Vi behöver fler funktionärer, vår lokal är också ganska hårt 
uppbokad.. 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Arne Stockman   Dan Johansson 
Sekreterare 


